



## ECKART

ECKART GmbH  
Guentersthal 4  
91235 Hartenstein, Germany  
Tel.: +49 9152 77-0  
Fax: +49 9152 77-7008  
E-Mail: info.eckart@altana.com  
www.eckart.net

爱卡(亚洲)有限公司  
香港湾仔皇后大道东248号3706-08室  
ECKART Asia Ltd.  
Unit 3706-08  
248 Queen's Road East  
Wanchai, Hong Kong  
电话/Tel.: +852 3102 7200  
传真/Fax: +852 2882 5366  
E-Mail: info.eckart.asia@altana.com

上海/Shanghai  
电话/Tel.: + (86 21) 5385 5300  
传真/Fax: + (86 21) 5306 5220

广州/Guangzhou  
电话/Tel.: + (86 20) 8387 8860  
传真/Fax: + (86 20) 8384 7584

0.5/November2018.0 CO P.R.China

本手册所提供的数据、本公司在应用技术方面的建议以及所涉及的第三方权益，无论是口述、书面或通过试验的，均真实无伪，但并不包含我们的任何保证或担保。我们的建议，并不能免除用户在使用和处理我们的产品时，对其适用性，以及对提供的数据特别是安全数据和技术信息，进行验证的义务。任何对我们产品的施工应用、使用和处理，以及用户任何依据我们的技术建议所生产的产品，由于不受我们控制，因此均为用户责任。

This information and our technical advice – whether verbal, in writing or by way of trials – are given in good faith but without warranty, and this also applies where proprietary rights of third parties are involved. Our advice does not release you from the obligation to verify the information currently provided – especially that contained in our safety data and technical information sheets – and to test our products as to their suitability for the intended processes and uses. The application, use and processing of our products and the products manufactured by you on the basis of our technical advice are beyond our control and, therefore, entirely your own responsibility.

谨致友好问候  
With compliments

台湾/Taiwan  
电话/Tel.: + (886 3) 357 0838  
传真/Fax: + (886 3) 357 0702

越南/Vietnam – Ho Chi Minh City  
电话/Tel.: + (84 8) 3824 3371  
传真/Fax: + (84 8) 3824 4918

爱卡特殊效果颜料(珠海)有限公司  
中国广东省珠海市  
高栏港经济区精细化工区  
ECKART Zhuhai Co. Ltd.  
Fine Chemical Area  
Gaolan Port Economic Zone  
Zhuhai, P.R.China  
邮政编码/Postal Code : 519050

STAPA®

 色特亮

 Siltallux

SILTALLUX® SILTA STAR

用于涂料的高端银元型铝浆颜料  
High-end silver dollar effect pigments  
for coating industry



SILTALLUX® SILTA STAR 银元型铝浆具有强烈的银色金属效果和出色的随角异色特性，特别适用于需求高端银色表面效果的涂料应用场合。

SILTALLUX® SILTA STAR 较细粒径型号的银色效果出众而细腻，而较粗粒径型号则具有强烈的随角异色性和柔和的闪烁效果。

SILTALLUX® SILTA STAR 的优点包括：

- 可于大部分有机溶剂中分散，例如酯类、醇类和醇醚类
- 可与多种树脂配合使用，例如聚酯、丙烯酸酯、聚氨酯等
- 适用于溶剂型体系
- 适用于户内或户外应用
- 具有高端银色效果
- 适用于单涂层或表面罩光应用
- 适用于工业涂料、汽车修补漆、汽车原厂漆和塑料涂料
- 符合 FDA 标准
- 非危险品

SILTALLUX® SILTA STAR 执行爱卡全球质量标准，在中国珠海生产。该系列具有高度一致的品质，是其卓越效果的有力保证。

SILTALLUX® SILTA STAR aluminium silver dollar pigments are with pronounced high silver / aluminium effect and strong flip-flop (light - dark effect). They are ideal for the coating market with desire to high end silver finishes.

The finer silver dollar grades of this series persuade with very strong effect and quite smooth and structure less surface. The coarser silver dollar grades add a intensive light – dark effect with a pleasant discreet sparkle to this series.

Advantages:

- Dispersable in any organic solvent established in market e.g. acetate, alcohol, glycol
- The recommended resin types are various e.g. polyester, acrylates, polyurethanes and others
- Applicable in solvent borne finishes
- Applicable in exterior / indoor applications
- Applicable in excellent high end aluminum effects
- Applicable in single or top coating finishes / base coat – clear coat finishes
- Applicable in industrial, refinishing, OEM, decorative and plastic coatings
- FDA approved
- Non-dangerous goods

SILTALLUX® SILTA STAR is made according to ECKART global quality standard. The consistency of the product is to set the pattern for its excellent effect behaviour. SILTALLUX® SILTA STAR is made in Zhuhai, CHINA.

STAPA® SILTALLUX® SILTA STAR	非挥发分 Non Volatile Content	溶剂类型 Type of Solvents	粒径 Particle Size D50 [µm] 近似值 approx.
型号 / Type	%		
618	76	TE / SA	18
615	75	TE / SA	15
613	70	TE / SA	13
612	70	TE / SA	12
610	63	TE / SA	11

TE = 200#溶剂汽油 / Mineral spirit  
SA = 石脑油溶剂 / Solvent naphtha

